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V skladu z vizijo Fakultete za farmacijo Univerze v Ljubljani
o delovanju v dobrobit slovenskih državljanov z ustvarja-
njem in širjenjem znanstvenih spoznanj in s tem soobliko-
vanjem naše skupne prihodnosti, smo tudi letos na zadnji
petek v mesecu septembru organizirali Noč raziskovalcev
2022. Gre za vseevropski projekt »Evropska noč razisko-
valcev«, sofinanciran s strani Evropske komisije, pri katerem
različne članice Univerze v Ljubljani sodelujemo s projektom
»humanistika, to si ti!«. Slednji se izvaja že od leta 2017,
letos pa je bila Noč raziskovalcev prav posebna, saj smo
jo po dveh letih epidemije ponovno izvedli tako, kot je naj-
lepša – v živo! 
Aktualni projekt v letih 2022 in 2023 nosi naslov »Človek
živali in žival človeku«. Letos je na deževni septembrski
petek za okoli 150 vedoželjnih obiskovalcev, od tega pri-
bližno 90 otrok, odlično poskrbela 25-članska ekipa zapo-
slenih in študentov. Udeleženci so na Fakulteti za farmacijo
spoznali znanstveno delo raziskovalk in raziskovalcev s

strokovnih področij farmacije, kozmetologije in laboratorij-
ske biomedicine. Izbirali so lahko med 12 aktivnostmi,
devet od teh je potekalo v laboratorijih in/ali predavalnicah.
Skozi slednje so obiskovalci dobili odgovore na vprašanja,
kot so: kako svetijo kresničke, kako lahko izoliramo DNA –
molekulo življenja iz različnih bioloških materialov, kako se
izdela šampon za hišnega ljubljenčka in kako leščilo za
ustnice iz čebeljega voska, kaj se skriva za izrazi slončkova
zobna pasta in magične gliste, katera zdravila so živalim
prijazna, so računalniške metode alternativa testiranju na
živalih in kako zdravimo simptome pasje demence?
Številne kemijske eksperimente smo podkrepili tudi z znan-
stveno razlago odvijajočih se kemijskih reakcij, obiskoval-
cem pa prikazali tudi aparaturo za elektrostatsko sukanje,
ki smo jo za to noč preimenovali v »nanopajka«, ter sodo-
ben postopek 3D tiskanja in s tem pogled v prihodnost
farmacije. Na ogledu v lekarni Mirje so obiskovalci podrob-
neje spoznali delo lekarniškega farmacevta in njegovo vlogo
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3. in 4. junija 2022 je v hotelu Radin v Radencih potekal 11.
simpozij Sekcije kliničnih farmacevtov na temo hematološki
bolnik in zdravila. Kot običajno so se simpozija udeležili ve-
činoma specialisti klinične farmacije in specializanti ter drugi
magistri farmacije, ki jih področje klinične farmacije zanima.
Petkov del simpozija se je začel s častnim predavanjem
predsednika ESCP z naslovom »Future opportunities in
clinical pharmacy«. Sledili so trije sklopi predavanj: hemo-
staza/tromboza, anemija in izbrana poglavja iz hematologije
ter hemato-onkologija. Predavanja in diskusije so bili izčrpni,
ne glede na to pa so poslušalci med odmori z veseljem
pregledovali posterje ter razstavne prostore številnih raz-
stavljalcev. 
Kljub zelo napornemu programu so imeli udeleženci še
dovolj energije, da so se udeležili odlične degustacije vin,
po kateri je sledila večerja. Večer se je zaključil z zabavo z
DJ-em v klubu Swing.

Sobotni program se je začel s postrsko sekcijo. Čeprav so
poslušalci zjutraj izgledali nekoliko utrujeni od prejšnjega
dne, je bila diskusija na postrski sekciji dokaz, da so imeli
še dovolj energije ter da gre raziskovanje na področju kli-
nične farmacije v pravo smer. Sledile so tri delavnice, na
katerih so poslušalci krožili razdeljeni v tri skupine. Po kon-
čanih delavnicah je sledilo satelitsko predavanje na temo
novega zdravila za zdravljenje covid-19, nato pa razglasitev
najboljšega posterja. Zaradi izenačenega rezultata iz jutra-
njega glasovanja je bilo potrebno ponovno glasovanje, pri
čemer se je odvila prava drama, saj je bil na koncu odločilen
en sam glas.
Letni simpozij Sekcije kliničnih farmacevtov je dobro obi-
skan simpozij, na katerem se izmenja veliko znanja in iz-
kušenj ter spleta prijateljske vezi. Verjamem, da so udele-
ženci simpozij zapustili s pozitivnimi občutki in motivacijo
za dobro delo tudi v prihodnje.


